
J e g y z ő k ö n y v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2025. január 16. napján tartott 
képviselő-testületi ülésről.

Testületi ülés helye: Városháza Tanácskozóterme
7370 Sásd, Dózsa György utca 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Győri-
Korom Viktória, Rabb Győzőné, Székely Szilárd, Takácsné Somogyvári 
Mária, Urvald Péter képviselők, Koszorús Tímea jegyző, Nagy Lajos 
László pénzügyi irodavezető, Tollár Mónika jegyzőkönyvvezető.

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a képviselő-testületet és a meghívott 
vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 7 fővel van jelen, az ülés határozatképes, 
majd azt megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében 
a képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül.
Javasolta, hogy a 4./ napirendi pontot vegyék le a tárgyalandó napirendi pontok közül. A 
beszerzési eljárás lefolytatását követően rendkívüli testületi ülésen fogják megtárgyalni.

Javasolta továbbá, hogy 8./ napirendi pontként tárgyalják meg:
-  Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottság tagjainak megválasztása.

Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.
További javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Az „Új egészségház építése Sásdon” című pályázati projektben a közbeszerzési eljárás
lefolytatása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

3. / Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. évi ülésterve
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

4. / Gépjármű üzembentartói jogának átadása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

5. / A polgármester illetményének a megállapítása
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

6. / Iskola tetőtéri bérlakás klíma beszerelése, bérbeszámítási igény
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

7. / Sásd Városi Sportkör (asztalitenisz szakosztály) támogatási kérelme
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester
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8. /  Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottság tagjainak megválasztása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

9. / Beszámoló a Népjóléti Bizottság átadott szociális hatáskörben hozott döntéseiről
Előadó: Rabb Győzőné a Népjóléti Bizottság elnöke

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy a testület zárt ülés keretében tárgyalja a 9./ 
napirendi pontot, mivel önkormányzati hatósági ügyekről van szó.

Napirendek tárgyalása:

1./ Beszámoló a leiárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés 
között átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb 
eseményekről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a legutóbbi testületi ülésük 2024. 
december 12. napján volt. December 14-15-én került sor a már hagyománnyá vált tartós 
élelmiszerekből álló csomagok kiosztására a Közösségi Házban. Mindenkinek megköszönte, 
aki ebben közreműködött, segített. Hangsúlyozta, hogy Sásd erre nem kap központi 
finanszírozást, az idei évben is saját forrásból tudtak csomagot osztani. A testület szükségesnek 
tartja, hogy a sásdi rászoruló családokat ilyen módon is segíteni tudják.
December 15-én volt az adventi vásár a Közösségi Házban, ami nagyon jól sikerült. Úgy 
gondolja, hogy az időjárás miatt is indokolt volt a Közösségi Házban tartani a vásárt. Nyilván 
a szabadtéren tartott vásárnak más hangulata van, de bízik benne, hogy akár már idén 
megvalósulhat a szabadtéri vásár. Ahhoz tényleg egy széleskörű összefogás szükséges, jelenleg 
a Közösségi Ház humán erőforrása nem tette lehetővé, hogy szabadtéren tartsák. A vásár 
megtartásához nagyon sok külső segítségre volt szükség. Megköszönte Ambrus Attilának, 
Lehőcz Enikőnek, Urvald Péternek, Urvald Larának, Urvald Brigittának, Takácsné Somogy vári 
Máriának, Krudinszky Tamásnak, Pál Editnek, Győri-Korom Viktóriának, Győri Tesszának, 
Pintér Ábelnek, Dr. Jusztinger Jánosnak, Keserűné Győri Rózsának, Keserű Leventének a vásár 
előkészületeiben, megvalósításában végzett munkájukat.
Hangsúlyozta, hogy nagyon sok segítő az idejét, energiáját áldozza ennek érdekében. Ebből a 
nagy közösségi összefogásból eredt az, hogy az adventi időszakban akár egy napon több 
program is volt. Ezen a napon került sor a harmadik adventi gyertya meggyújtására a Piac 
Korzónál, amit a Helyiek a Városért Egyesület szervezett.
Összességében az adventi időszakra elmondható, hogy minden rendezvényen nagyon nagy 
létszámban jelentek meg az érdeklődők. Megköszönte a Baranya Vármegyei SZC Sásdi 
Vendéglátóipari Szakképző Iskola felkészítő pedagógusainak és tanulóinak az ümiepi műsorát 
a harmadik adventi gyertyagyújtáson. Külön megköszönte Pintér Gábor alpolgármesternek a 
közreműködését és segítségét, hogy minden hétvégén számíthattak rá.
December 16-án a Családsegítő Központ és a Virágozz és Prosperálj Alapítvány 
együttműködésének köszönhetően nehéz sorsú sásdi kisgyermekek részére adtak át játékokkal 
teli ajándékcsomagokat Hajós Angéla intézményvezető asszonnyal az újtelepi faházban. 
Megköszönte a Virágozz és Prosperálj Alapítványnak a segítséget és Hajós Angéla 
intézményvezető asszonynak a közreműködését.
December 17-én Szentiőrincen járt, mint járási székhely település polgármestere a Bicsérdre 
tervezett monumentális ipari park ügyében. A tájékoztató fórumra az érintett települések, illetve 
a járásszékhely település polgármestereit hívta össze Nagy Csaba országgyűlési képviselő.
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A sajtóban nagyon viharos történetet élt és él meg a Bicsérdre tervezett ipari park, annak okán, 
hogy felmerült egy akkumulátor gyár vagy akkumulátor feldolgozó üzem létesítése. Az ipari 
park működtetése a Pécsi Tudományegyetemen keresztül fog történni, a projekt gazdája a PTE 
alapítványa, jelenleg a tervezés fázisában tartanak, ehhez területeket kell megvásárolni vagy 
kisajátítani, nem tudni pontosan hol és mikor kezdődik majd a beruházás.
December 17-én este került sor az évzáró polgármesteri koordinációs értekezletre a Közösségi 
Házban, ahová a hivatalt fenntartó települések polgármestereit hívta meg. Az értekezleten 
átbeszélték az évet, hiszen valamennyi településnek nehéz éve volt, ekkor még az oroszlói 
csatlakozás nem dőlt el. Jó hangulatban telt az értekezlet. Megbeszélték, hogy ezt a tradíciót 
fenn kívánják tartani a jövőben is. Ezen az estén volt a Lakatos Judit Vegyeskar adventi 
koncertje a sásdi templomban, amelyen emiatt nem tudott részt venni. Az elkészült 
videófelvételt később látta. Megköszönte mindenki részvételét az előadáson.
December 18-án a veterán autó múzeum pályázat projektjén belül a marketing feladatok 
ellátására is szükséges volt beszerzési eljárást lefolytatni, mert a cég feladata, hogy majd a 
működő múzeum marketing feladatait ellássa egy olyan turisztikai szakértővel együttműködve, 
aki a fenntartási időszak alatt végig rendelkezésre áll, emiatt szükséges majd szerződést kötni. 
Elmondta, hogy december 18-ára beérkezett három ajánlat közül a marketing feladatokra a PTI 
Communications Kft. tette a legalacsonyabb ajánlatot bruttó 4.492.000,-Ft összegben, ami a 
pályázatból elszámolható. Folyamatban van az előkészítés, ezért még nem kötötték meg a 
szerződést. Úgy szeretnék aláírni a szerződést, ha mégsem valósul meg a projekt, szeretnének 
garanciát kapni arról, hogy ezt az összeget ne kelljen kifizetni. Ez a projekt azért húzódik már 
két éve, mert eredetileg a beruházást a Sásd, Rákóczi út 25. szám alatti épületbe tervezték. Ezt 
az elképzelést felülírta az, amikor Plesz Györgyné az önkormányzatnak ajándékozta a Sásd, 
Szent Imre út 11. szám alatti ingatlant. Emiatt volt szükség az új épület újra terveztetésére, ami 
három olyan telken fekszik, ami a telekhatáron keresztbe vágja az épületeket. A beadott építési 
engedélykérelmet nem fogadták el, kérték a telekösszevonást, az erre vonatkozó engedély 2025. 
január 14-én érkezett meg. így erre az újonnan kialakított ingatlanra megkérhető az építési 
engedély, ezt követően a közbeszerzési anyag összeállítható, amit ex ante vizsgálatra fognak 
beadni. Reméli, hogy február végére lesz közbeszerzési kiírásuk és március végére pedig 
kivitelező. Bízik abban, hogy nyár elején elindulhat az építkezés.
Ugyanezen a napon volt az Oszintő Klub karácsonyi rendezvénye a Közösségi Házban, 
megköszönte a meghívást, a szép programot és a vendéglátást.
December 19-én került sor az óvodai karácsonyi ünnepségre, ezt követően a hivatali évzáró 
ebédre. Ekkor sorsolta ki a jótékonysági felajánlásának a győztesét. Az ajándékfelajánláshoz 
csatlakozott egy fővárosi ismerőse, illetve Sásdról Gellner Zsuzsanna is, így egy 200 eFt-os 
ajándékcsomagot tudtak a szerencsés nyertes gyermeknek még aznap átadni, ami egy 
számítógépasztalt, széket és a szükséges egyéb perifériákat tartalmazta. Megköszönte a 
felajánlásokat. Ezen a napon volt a városi karácsonyi ünnepség az iskolában, amelyen egyéb 
elfoglaltsága miatt nem tudott részt venni.

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy Takácsné Somogy vári Mária képviselő 
asszonnyal közösen vettek részt a karácsonyi rendezvényen. A résztvevők nagyon szép műsort 
láthattak, az önkormányzat nevében a fellépő gyerekeknek csokoládét adtak ajándékba.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy ugyanezen a napon egy jelentősebb 
mennyiségű zúzott kővel látták el a bölcsőde melletti parkolót. A zöldinfrastruktúra fejlesztés 
pályázatuk, ami az „Élhető település” projekt része, annak a maradványából szeretnének ott egy 
a városképet abszolút pozitív irányba fordító és esztétikus parkot létrehozni úgy, hogy a parkoló 
is megmaradjon. A parkoló építésénél a bölcsőde mellett lévő megsüllyedt járdát is javítani 
fogják. Megköszönte Merk Zsolt ügyvezetőnek a parkoló rendezésében nyújtott segítséget.

3



December 20-án történelmi bejelentésre került sor Molnár Gáborral, Oroszló polgármesterével, 
miszerint Oroszló község két évtized után újra Sásdhoz fog csatlakozni, ez Oroszlónak már régi 
szándéka volt. A visszatérést az akadályozta, hogy időközben a járási rendszer kialakult és 
Oroszló község a Komlói járáshoz került, így törvényi akadálya volt a hivatalhoz való 
csatlakozásának. A november 29-én hatályba lépett Mötv. módosítása lehetővé tette azt, hogy 
kivételesen egy olyan település, amely másik járásban van, de közigazgatásilag határos, a közös 
hivatalhoz csatlakozhat. Oroszló esetében minden feltétel fennállt, az oroszlói képviselő- 
testület támogatta, így a megfelelő előkészítés után a közigazgatási és területfejlesztési 
miniszter jóváhagyta a kérelmet, az engedély 2024. december 20-án megérkezett a hivatalba. 
Megtörtént a hivatalváltozásnak a törzskönyvi nyilvántartásba való bejegyeztetése, továbbá 
megkezdődött a feladatok, dokumentumok, jogosultságok átadás-átvételének folyamata.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy az átvétel nehezen megy, főként azoknak a 
feladatoknak az ügyében való megállapodás, amelyek a 2024-es év folyamatához tartoznak, de 
már áthúzódnak 2025-re. A legtöbb problémát a pénzügyi zárás feladatainak elvégzése jelenti, 
nem tudnak megegyezni abban, hogy ez a kötelezettség kit terhel. A kormányhivatal és a MÁK 
a sásdi hivatal álláspontját támasztotta alá, mégpedig, hogy ez a Magyarhertelendi Közös 
Önkormányzati Hivatal kötelezettsége lévén, hogy az Áht a gazdálkodási folyamatokat 
egységes szemléletben fogja össze és azok a pénzügyi tervezéstől kezdve egészen a beszámoló 
elkészítéséig tartanak, egységes feladatot jelentenek. Ezzel szemben a Magyarhertendi Közös 
Önkormányzati Hivatal jegyzője és az ő belső ellenőrük álláspontja szerint is minden olyan 
feladat, ami 2025-re áthúzódik, az már Sásdot terheli. Ezzel kapcsolatban folynak a tárgyalások.

Dr. Jusztimicr János polgármester elmondta az a probléma, hogyha időben nem történik meg 
ez az átadás-átvétel, akkor Oroszló nem tudja lehívni az állami finanszírozást, ami a 
működéséhez szükséges.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, az államkincstár annak a hivatalnak a fenntartóját bírságolja 
meg, amely szerinte is a kötelezett lett volna a feladatellátásra, azaz a magyarhertelendi 
önkormányzatot, de közben Oroszló ugyanúgy áldozatul esik a késedelemnek.

Dr. Jusztimicr János polgármester úgy érzi, hogy Magyarhertelend részéről fennáll a 
sértettség. Nyilván senki nem fog felelősséget vállalni olyan adatokért, amit más készített. Bízik 
abban, hogy rendeződik a kérdés és változni fog a hozzáállás is.

Székely Szilárd képviselő megkérdezte, hogy Molnár Gábor polgármesternek miért nem adják 
ki a dokumentumokat?

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy nem a kiadásáról van szó, hanem a feladatok 
elvégzéséről, amiért a tárgyalás folyamán a magyarhertelendi jegyző 1 mFt-ot kért.

Dr. Jusztináéi- János polgármester elmondta, hogy december 20-án került sor a sásdi 
közmunkások karácsonyi köszöntésére, évről évre mosl már ez is egy hagyomány Sásdon, hogy 
egy kis anyagi elismerés formájában megajándékozzák őket, aminek nagyon örültek.
Elmondta, hogy december 21-én került sor a gyertyagyújtásra a Gellner bolt előtti parkolóban, 
ahol a város legkülönlegesebb karácsonyfáját rakták ki mécsesekből. Győri-Korom Viktória és 
családja közreműködésével egy nagyon szép, megható programra került sor, ami délután 14 
órától este 21 óráig tartott. Az érdeklődőket forralt borral és meleg teával vendégelték meg.

4



Győri-Korom Viktória képviselő elmondta, hogy számára mindig ettől a naptól kezdődik a 
karácsony. Megköszönte Pintér Ábel szép és meghitt drónfelvételét.

Dr. Jusztinger János polgármester megköszönte Győri-Korom Viktóriának, Győri 
Tesszának, Keserüné Győri Rózsának, Keserű Józsefnek, Keserű Péternek, Haris Norbertnek, 
Orsós Józsefnek, Dr. Jusztinger Jánosnak, Pósza Grétának, Horváth Mónikának, Pintér Ábelnek 
és Sárközi Zsoltnak a gyertyagyújtásban végzett közreműködését, segítségét.
Elmondta, hogy ugyanezen az estén volt a Sásdi Városi Koncertfűvós Zenekar karácsonyváró 
koncertje a Közösségi Házban. Megköszönte a 2024-ben 50 éves zenekarnak a csodálatos 
koncertet. Büszkén mondható, hogy Sásdnak profi zenekara van. Gratulált Elek Péter 
karnagynak, aki így összefogja az együttest. Örül annak, hogy az önkormányzat a zenekarnak 
több millió forint értékben hangszereket tudott vásárolni.
December 22-én került sor a negyedik adventi gyertyagyújtásra, ahol Fenyvesi Dávid és 
Koprivanecz Milán műsorát hallhatták az érdeklődők.
Ezzel lezárult a négy adventi hétvége, mindenkinek megköszönte azt a hatalmas civil 
összefogást, ami nélkül nem jöhetett volna létre az adventi ünnepségsorozat. Nagyon szép volt 
a városközpont az ünnepi időszakban, mindenki csodájára járt. Az átutazóktól még Pécsen is 
hallotta, hogy milyen szép az ünnepi dekoráció a sásdi főtéren. Elmondta, hogy sokszorosan 
térül meg az a civil alap, amit létrehoztak, és amit évről évre a költségvetésből biztosítanak, 
mert az a munka, amit a civilek hozzátcsznek, az meghatványozza az önkormányzati anyagi 
erőt. A 2025. évi költségvetésnek is része kell, hogy legyen ez a civil alap, sőt javasolni fogja 
a keret megemelését is.
December 23-án egy újabb babaköszöntőre került sor a Sásdi Család- és Gyermekjóléti 
Központtal együttműködésben, a kezdeményezésükre elindított kiváló programjuk keretében a 
sásdi újszülötteket köszönti az önkormányzat egy csodálatos kis csomaggal.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy Takácsné Somogyvári Mária képviselő asszonnyal 
közösen köszöntötték a Balogh családot.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy december 31-én a szokásos szilveszteri 
kocogásra került sor. Megköszönte mindenkinek, aki részt vett a XII. Sásdi Szilveszteri 
kocogáson. A csípős hideg ellenére is rekordsok résztvevő, 261 hivatalos nevezés volt, jó 
hangulatban telt a rendezvény, amit tombolasorsolás zárt. Megköszönte Pintér Gábor 
alpolgármester úrnak, a testületi tagoknak és a Közösségi Ház munkatársainak a munkáját, a 
felajánlóknak a tombolasorsolásra felajánlott ajándéktárgyakat. Az önkormányzat 30 eFt-os 
Decathlon utalványt ajánlott fel. Elmondta, hogy a leggyorsabb futó Kolesznyikó Ármin, a 
legfiatalabb futó Balogh Zsombor és a legidősebb futó Hans Betting volt. Gratulált a 
díjazottaknak.
Elmondta, hogy az ünnepi időszakban karácsonyi bált és szilveszterkor Retro discót rendeztek 
a Közösségi Házban, ahol nagyon sokan voltak.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy a napokban felhívta Svábi János retro discó 
megszervezésével kapcsolatban. Megkérdezte, hogy Sásdon megszervezhető-e a discó?

Dr. Jusztinger János polgármester véleménye szerint fontos lenne beszélni a Közösségi Ház 
bérleti díjairól. A vállalkozókkal is határozottabban kell tárgyalni, mert egyszerűen előbb-utóbb 
nem lesz ház, ahol rendezvényt lehet csinálni, mert felújításra szorul, ami nagyon sokba kerül. 
Elmondta, hogy 2025. január 2-án Fodor István egy évre aláírta a bérleti szerződést az általa 
bérelt önkormányzati ingatlanra havi 57.142-Ft bérleti díj összegben.
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Január 6-án egyeztettek az Investment Kft-vei a Piac Korzó leázása ügyében, mivel az 
épületben lévő 5. és 12. üzletek erősen leáztak. Elmondta, hogy a cég dolgozói majd egy 
speciális tömítő anyaggal fognak dolgozni, de ez csak 5 °C felett használható. Elmondta, hogy 
a tegnapi napon a téren eltört az egyik beülőnek egy léce, ennek cseréje is megtörténik majd. 
Az Investment Kft-vel tárgyaltak még a TOP Pluszos energetikai pályázatukról. Elmondta, 
hogy folynak a munkák a Dózsa Gy. u. 33. és a Kossuth L. u. 1. szám alatti épületekben, amit 
a Kft. nyert el. Az első 40 %-os részszámlát a Dózsa Gy. u. 33-ra már kifizették. Az épületen 
belül történik a fűtésrendszer, a szigetelés, a nyílászárók cseréje. A Kossuth L. u. 1. szám alatti 
épületnél is folyó munkálatok a szociális infrastruktúra fejlesztése és az energetikai 
korszerűsítés pályázatból valósulnak meg. Az energetika részében már előre haladtak, a 
szociális infrastruktúra részében az eszközbeszerzésnél a vállalkozó már megrendelte az 
eszközöket (számítástechnikai eszközök, irodai berendezések) 15,8 mFt értékben.
Január 6-án a Sásdi Tanuszoda teljes vízcsere, takarítás, fertőtlenítés után újra megkezdte 
működését, a szokásos rendben várja az úszni vágyókat. Kérte, hogy mindenki informálódjon 
a hely miatt, ugyanis bizonyos idősávokban nagyon lefoglalt az uszoda.
Elmondta, hogy január 7-én licitre bocsátotta 22 éves Fiat Seicento típusú autóját, amiben 130 
ezer km van, a licit január 20-án fog megkezdődni. Ebben az átmeneti időszakban folyamatosan 
felkészíti az autót arra, hogy a legjobb állapotban kerüljön licitre és a legmagasabb vételárat 
sikerüljön elérni annak érdekében, hogy a lehető legnagyobb segítséget nyújtsa majd a sásdi 
gyermekek üdültetésére. Az eltelt időben kb. 400.000,- forintnyi felajánlás érkezett. Van olyan 
felajánló, aki a licit végösszegének a százalékában ajánlott fel kiegészítő támogatást. A tegnapi 
napon új gumik kerültek felszerelésre, a mai napon pedig műszaki vizsgán volt. Tavaly ősszel 
az autón kicseréltette a szélvédőt, a fényszórókat is, friss olajjal rendelkezik. Az 
autókozmetikus felajánlotta az autó külső belső tisztítását és polírozását. Felajánlás érkezett az 
autó megtankolására is, tehát az autó teli tankkal váqa majd az új tulajdonosát. További 
felajánlás volt, hogy az autó egy éves kötelező biztosítását kifizeti. A pénzbeli felajánlások a 
licit lezárásával az önkormányzati számlára fognak beérkezni, megjelölve a gyermeküdültetés 
célt. Az autó tulajdonjog átadási szerződése ingyenes lenne.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy az Ormánsági Egészségközpont kórházigazgatója és 
a projektmenedzser azzal keresték meg, hogy a Hegyháti járásból szeretnének tüdőszűrő 
programba bevonni elsősorban roma származású lakosságot, mert hiányzik még 200 ember, itt 
is elsősorban az 50 és 75 év közöttieket várják. Személy szerint úgy vállalta el ezt a feladatot, 
hogy csak a koordinálásban vesz részt. Megkérte Orsós József roma képviselőt az 
együttműködésre, mivel roma lakosságról van szó. Orsós József képviselő úr egyéb 
elfoglaltsága miatt nem tudott ebben segíteni, de Kalányos Nikolettet ajánlotta segítségül, aki 
segített a szervezésben. Január 11 -én szombaton 19 fő vett részt először ezen a szűrőprogramon. 
Ezen kívül még 4-5 alkalommal mennek vizsgálatra. A tervek szerint tavasszal Sásdra jönne a 
szűrőkamion, amit megerősített az Országos Korányi Intézet, a Diagnosztikai Központ és az 
Ormánsági Egészségközpont is. így aki a fenti vizsgálaton nem tud részt venni, akkor itt lesz 
rá lehetősége.
Az elmúlt testületi ülésen beszéltek már a laborvizsgálatokról, amit Győri-Korom Viktóriának 
köszönhetnek, amely szerint minden héten kedden és szerdán 9-10 óra között a sásdi lakosok 
időpont nélkül mehetnek a laborba. Elmondta, hogy volt orvos, aki nem akart élni ezzel a 
lehetőséggel. A laborvizsgálatokra való eljutáshoz egyelőre buszra nincs szükség.

Dr. Jusztinger János polgármester az újtelepi csapadékvíz-elvezetési projekttel 
összefüggésben elmondta, hogy a kivitelezés folyik. Ez érinti az Akácfa, Gárdonyi és a Jókai 
utcákat. A kivitelezővel és a műszaki ellenőrrel több egyeztetés is történt, annak okán, hogy a 
projekt pályázati támogatása 99.999.953,-Ft, a kivitelezési összeg 62.088.888,-Ft.
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Ezzel kapcsolatban az a probléma, hogy a pályázat egy 15 %-os korlátot határoz meg a 
kapubejárók építésére. A kivitelezőtől kért árajánlatot a pályázatban szereplő bontott részeken 
kívüli teljes bejáró visszaépítésre. Ez az általa fölbontott szakasztól jobbra és balra 50-50 cm- 
nek a betonozását jelenti, ami bruttó 17 mFt. A pályázatban erre forrás nem áll rendelkezésre. 
Az egyik lehetőség szerint az önkormányzat kifizeti, amit az idei költségvetésében tervez erre 
a célra. Hiszen a pályázat arról szól, hogy a csapadékvizet el kell vezetni, és a kivitelező azt 
vállalta, hogy amit felbont, ott az eredeti állapotot helyreállítja abban a szélességben és abban 
a hosszban. Nagyon nehéz lesz mindenhol az eredeti állapotot visszaállítani, mert mindenki 
előtt más a bejáró.

Székelv Szilárd képviselő megkérdezte, hogy a vállalkozó nem mérte fel, hogy ez mennyibe 
fog kerülni?

Dr. Jusztinger János polgármester a kérdésre válaszolva elmondta, hogy a vállalkozó 
beárazta és vállalja azt, amit felbont. Arra nem ad finanszírozást az EU-s csapadékvíz-elvezetési 
pályázat, hogy ebből teljes hidakat építsenek, pláne különböző kapubejárókat. Azonban úgy 
gondolja, hogy az nonszensz lenne, ha a tulajdonosok ingatlanjaihoz bevezető esztétikus 
hidakat így elvágnák és úgy hagynák.

Székelv Szilárd képviselő elmondta, ha ugyanúgy visszacsinálja a hidakat, akkor nem gond.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy sok mindent nem lehet úgy visszaállítani.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy a költségvetésben a vállalkozónak ezt kellett volna 
kiszámolnia.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a vállalkozó azt vállalta, hogy a bontott 
keresztmetszetben helyreállítja, de ez így nem jó. A jövő héten még tárgyalnak ezügyben. A 
vállalkozó ajánlata ezeket a költségsorokat nem úgy tartalmazza, hogy külön kapubejáró építés 
és külön ároképítés, hanem például földmunka. Az egyeztetést követően tájékoztatót írnak majd 
az érintett ingatlantulajdonosoknak, amely szerint ez a pályázat ennyit tesz lehetővé, 
elfogadják-e ezt a helyreállítást. Biztos abban, hogy valaki elfogadja, valaki nem. Ezután újra 
egyeztetnek majd és tájékoztatják a tulajdonosokat a pályázat tartalmáról, a többletet pedig a 
tulajdonosok vállalják. Fontosnak tartja, hogy megépüljön az árok, ami elvezeti a vizet. 
Elmondta, hogy a fennmaradó 40 mFt-ot ugyanilyen célra felhasználják Hömyéken a lőtérről 
lezúduló csapadékvíz-elvezetésére, amit már megterveztettek. Fontos a tartalék képzése a 2025. 
évi költségvetésben is, mert a pályázataik párhuzamosan zajlanak, amihez biztosan szükség lesz 
költségvetési forrásokra.
A Sásd, Rákóczi út 25. szám alatti önkormányzati ingatlannal kapcsolatban elmondta, hogy az 
önkormányzatnak nincs olyan terve és forrása, amiből ezt hasznosítani tudná. Abban az esetben, 
ha a bentlakó bérlőnek másik lakást tudnának biztosítani, akkor az ingatlan értékesíthető 
lehetne. Az ingatlan értékesítéséhez szükség van értékbecslésre. Amennyiben a testület 
elfogadja, akkor erre a testülettől felhatalmazást kér.
Tájékoztatta a testületet, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő Arbos típusú traktor 
értékesítésre került 6 mFt értékben.
Javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását és a Rákóczi Ferenc út 25-25/A. ingatlanok 
értékbecslésének megrendelését.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

1/2025. (1.16.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta azzal, hogy a képviselő-testület a Sásd, 
Rákóczi Ferenc út 25. és 25/A. szám alatti épületegyüttes 
hasznosításának felülvizsgálata érdekében az ingatlanok forgalmi 
értékbecslésének elkészíttetését rendeli el.

Határidő: értékbecslés elkészítésére 2025. február 28.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

2 .1 Az "Új egészségház építése Sásdon” című pályázati projektben a közbeszerzési
eljárás lefolytatása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy nagyon régóta húzódik ez a pályázat, 
ennek megvalósítása 2023. március 1. napján kezdődött. 2023. július 12-én beküldésre került 
ex ante vizsgálatra. A három hónap alatt elkészültek az adminisztrációs feladatok, beszerzésre 
kerültek az engedélyek, a kiviteli terv és a közbeszerzés előkészítése. 2023 augusztusában az 
ex ante vizsgálat során hiánypótlást kaptak, amit pótoltak. Ezek után sajnos az ellenőrzés miatt 
nemcsak lelassult, de teljesen megállt a projekt előrehaladása. Beszerzésre került a fogorvosi 
szék, a kiegészítő berendezés, hogy elkerüljék a későbbi áremelkedéseket. Az ex ante 
vizsgálatról hónapokig nem kaptak információt, ezért leveleket írtak az elbíráló szervezeteknek 
és kérték a gyorsabb ügyintézést. A második ex ante hiánypótlás 2024 márciusában, a harmadik 
hiánypótlás 2024 májusában érkezett, mindegyik hiánypótlásnak eleget tettek. A támogató 
tartalmú eljárás megindítására vonatkozó tanúsítványt 2024. május 17-én kapták meg. Ennek 
megfelelően a közbeszerzési eljárást 2024. május 28-án kiírták. Az eredetileg meghatározott 
ajánlattétteli határidő 2024. június 10. volt. Az ajánlattevők folyamatosan tisztázó kérdéseket 
tettek fel, így mindig meg kellett hosszabbítani az ajánlatadásra megszabott határidőt. Az 
ajánlatok benyújtásának a végső határideje és a bontás ideje 2024. július 17. volt. A legjobb 
ajánlatot a FIX2 Befektetési Kft., nettó 165.901.555,-Ft-tal, a második ajánlat az OROSZ- 
GENERÁL Kft., nettó 189.998.961,-Ft-tal és a harmadik ajánlatot az Autókar Kft., nettó 
193.210.898,-Ft-tal tette. A tervezői költségbecslés az építésre: nettó 193.018.344,-Ft. A nyertes 
ajánlat ettől 30 mFt-tal kevesebb összegről szól. A pályázati forrás az építésre: nettó 
164.905.906,-Ft. A legjobb ajánlattevő irreálisan alacsony összegű ajánlatot tett. Nem 
eredménytelenítették az eljárást júliusban, mert egyrészt az ajánlat közel van a pályázati 
kerethez és ezért nagyon részletes indoklásra lenne szükség az elutasítás miatt, másrészt a 
közbeszerzési eljárás úgy került kiírásra, hogy abban az esetben, ha nem elég a pályázati keret, 
akkor az önkormányzat vállalja annak kiegészítését. Ebben az esetben ráemelési igénnyel nem
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élhet az önkormányzat. Úgy érzi, hogy nehéz helyzetben vannak azzal, hogy ilyen vállalást 
tettek, de nem tudták, hogy ilyen sokáig elhúzódik az ex ante vizsgálat. Újabb közbeszerzési 
eljárást kellene indítani más kondíciókkal, ami időigényes. Amennyiben új közbeszerzési 
eljárásra kerül sor, jogszabályi változás miatt ebben az esetben csak feltételesen tudnak 
közbeszerzést kiírni, és az Építési és Közlekedési Minisztériumnak kell jóváhagynia az 
ajánlatot. Ezzel kapcsolatban a jövő héten rendkívüli testületi ülést kell tartani, akkor fognak 
tudni majd megfelelő információk birtokában döntést hozni.

A képviselő-testület a napirendi ponttal kapcsolatban nem hozott döntést.

3./ Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. évi ülésterve 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  az üléstervről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea jegyző felhívta a figyelmet az állandó napirendi pontokon kívül arra, ami 
ebben az évben jelentkezik, mégpedig a márciusi ülésre tervezett gazdasági program 
elfogadására, amit a ciklus indulásától számított 6 hónapon belül kell elfogadnia a testületnek. 
Május hónapban tervezik megtárgyalni a szeptember végével lejáró lakásbérleti szerződések 
meghosszabbítását. A testületnek tárgyalnia kell majd a HEP felülvizsgálatát is. Korábban 
kiküldésre került a munkaterv a testület, a nemzetiségi önkormányzatok és az intézményvezetők 
részére, részükről nem érkezett eltérő javaslat.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek az írásban kiadott ülésterv 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

2/2025. (1.16.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt Sásd Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének 2025. évi üléstervét elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester
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4./ Gépjármű üzembentartói jogának átadása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

r
írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a TOP Pluszos „Szociális infrastruktúra 
fejlesztése Sásdon” című pályázat keretében lehetőség volt 2 db gépjármű beszerzésére. Mivel 
elhúzódott ez a folyamat és többször változott a döntés, ezért szerződésmódosítást kellett 
jóváhagyatni, és ez a jóváhagyás a Kincstár részéről most történt meg. A beszerzés jóváhagyása 
miatt fontos lenne az üzembentartói jog rendezése is. Ennek érdekében Sásd Város 
Önkormányzata helyett a Sásdi Szociális Társulást illetné meg az üzembentartói jog. Az a 
szociális cél, amire a támogatási szerződés szól, ez úgy teljesül, hogyha a Sásdi Szociális 
Társulás lesz az üzembentartója a gépjárműnek. Mivel a társulást több önkormányzat tartja fent, 
az üzemeltetéshez nem kémének hozzájárulást, ezért szükséges dönteni abban, hogy egyrészt 
bejegyzésre kerül üzembentartóként a társulás, másrészt az önkormányzat vállalja a társulás 
felé ennek a gépjárműnek az üzembentartási költségeit. Mindezt a társulásnak is el kell 
fogadnia.
Javasolta a testületnek az írásban kiadott határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
3/2025. (1.16.) KTH. számú határozata

Sásd Város Képviselő-testülete a polgármester előterjesztésére 
hozzájárul, hogy a tulajdonában álló AIAV-091 forgalmi rendszámú 
Renault személygépkocsira a Sásdi Szociális Társulás javára 
üzembentartói jogot jegyezzenek be.

A Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a TOPPLUSZ-3.3.2-21-BA1- 
2022-00018 azonosítószámú, „Szociális infrastruktúra fejlesztése 
Sásdon” című projekt keretében megvásárolt személygépkocsi a 
projektben megnevezett célok megvalósítása érdekében a Sásdi Szociális 
Társuláshoz kerüljön használatra a társulási megállapodásban rögzített 
feladatok hatékonyabb ellátása érdekében.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármesterét, hogy 
kezdeményezze a társulásnál az üzembentartói jog bejegyzésére 
vonatkozó társulási tanácsi hozzájárulást azzal, hogy az üzemben 
tartással összefüggő költségeket (biztosítás, üzemanyag, karbantartás, 
stb.) -  mentesítve a társulásban részes többi önkormányzatot annak 
viselése alól -  Sásd Város Önkormányzata támogatás formájában 
biztosítani fogja a társulás számára.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester
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5./ A polgár mester illetményének a megállapítása 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a 2024. november 29. napján hatályba 
lépett Mötv. módosítása miatt szükséges a napirendi pontot tárgyalni. A módosítás szerint a 
polgármesteri illetményeket szükséges megemelni, mert fix összeg arányában voltak eddig 
megállapítva a főpolgármesteri illetmény százalékában, amit a jogszabály bruttó 1.300 eFt-ban 
állapított meg és ennek a csökkenő százalékát kapták meg sávosan a kisebb települések. A fix 
összegű illetmény mára elinflálódott. Elmondta, hogy bizonyos ágazatokban nagyon eltérő 
béremelések történtek, az önkormányzati szférán belül bérfeszültségek vannak a korábban soha 
nem látott óriási bérkülönbségek miatt. Bízik abban, hogy ez nem marad így.
Elmondta, hogy a cél az, a polgármesteri illetmény emelését kössék egy olyan bázishoz, ami a 
jövőben az inflációval és az ország gazdasági teljesítményével összekötve tud változni. Úgy, 
ahogy az országgyűlési képviselőknél történt, a nemzetgazdasági átlagkeresethez kötötték a 
polgármesteri béreket. A jogszabálymódosítás értelmében október 1. napjáig visszamenőleges 
hatállyal kell megállapítani az illetményt. A törvényt az önkormányzatoknak végre kell hajtani. 
Elmondta, hogy addig nem szeretett volna erről dönteni, amíg nem tisztázódik az a kérdés, hogy 
ezt az összeget lefinanszírozzák-e az önkormányzat számára. Abban az esetben, ha nem történt 
volna ez meg, akkor olyan jogszabályt lettek volna kötelesek végrehajtani, amelynek költségét 
az önkormányzat költségvetéséből kellett volna finanszírozni. Január 8-án tájékoztatták az 
önkormányzatot, hogy a polgármesteri illetményemelés összegét 100 %-ban lefinanszírozzák. 
Úgy gondolja, hogy ez a helyzet felveti a képviselői tiszteletdíjak kérdését is, amiről majd 
később beszéljenek.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a Magyarország önkormányzatairól szóló törvénynek 
ez az a módosítása, amely lehetővé tette az oroszlói csatlakozást is, bár eredendően a 
polgármesteri illetményemelés volt a célja. Elmondta, hogy egy másik módosító indítvány 
szorgalmazta volna a polgármesterek bérét a hivatalában dolgozók bérének rendezésével együtt 
felülvizsgálni, ami sajnos nem tudott megvalósulni. Felhívta a figyelmet, nemcsak béremelés 
történt, új alapokra is helyezték a polgármesteri bérek megállapításának elveit. A korábbi 
fixösszeghez képest azt újra egy változó összeghez kötötték, minden év július 1-től az előző 
évre kihirdetett összegű nemzetigazdasági átlagkeresetnek megfelelően kell megállapítani az 
illetményt, a polgánnester az új juttatásra jogosult. A megállapítási kötelezettség nem változott, 
tehát összegszerűen, névre szólóan kell megállapítani a pontos összeget, kiszámítva az adott 
polgármesternek járó illetményt pótlékokkal, költségtérítéssel együtt. A polgármestert az 
illetményemelés visszamenőlegesen, 2024. október 1. napjától illeti meg. A KSH közleménye 
szerint került megállapításra a 2023. évre kihirdetett nemzetgazdasági bruttó átlagkereset, 
amely 589.414,-Ft. Sásd település esetében a 2001 és 5000 fő közötti lakosságszámú 
települések kategóriájában a polgármestert 2,25 %-os szorzó illeti meg, így 1.325.500,-Ft az 
alapilletménye. Dr. Jusztinger Jánost német középfokú nyelvvizsgájára 23.190,-Ft és angol 
alapfokú nyelvvizsgájára 5.798,-Ft illetménypótlék illeti meg. Tehát összesen a bruttó 
illetménye 1.354.488,-Ft. A polgármester költségtérítése 198.825,-Ft, ami az alapilletmény 15 
%-a.
Az alpolgármester tiszteletdíjával kapcsolatban elmondta, hogy a kormányhivatal értelmezése 
szerint a képviselő-testületnek át kell tekintenie az alpolgármester díjazását is. Ez nem azt 
jelenti, hogy az alpolgármester esetében feltétlenül módosítási kötelezettsége van a testületnek, 
de tisztázni kell, akár a törvény, akár a helyi jogszabályok rendelkezése szerint van-e módosítási 
szükséglet az alpolgármester díjazását illetően. Miután a törvénynek az alpolgármesterek
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juttatására vonatkozó szabályai nem változtak, vagyis az alpolgármester tiszteletdíja nem 
haladhatja meg az adott településnagyságban a polgármesteri tiszteletdíj 90 %-át, vagyis 
továbbra sincs minimumszabály sem a törvényben, sem a helyi rendeltben, ezért megfelel a 
korábbi alpolgármesteri tiszteletdíj az új rendelkezéseknek, nincs szükség arra, hogy az 
alpolgármesteri tiszteletdíjon változtassanak.
Kérte a testületet, hogy a fent említett összegekben állapítsa meg Dr. Jusztinger János 
polgármester illetményét 2024. október 1. napjától. Ezen összeg 2025. június 30. napjáig illeti 
meg a polgármestert.

Dr. Jusztinger János polgármester a napirendi ponttal kapcsolatban bejelentette személyes 
érintettségét. Kérte ennek elfogadását.
Az ülés vezetését átadta Pintér Gábor alpolgármesternek.

Pintér Gábor alpolgármester az ülés vezetését átvette. Javasolta a testületnek, hogy a 
polgármester napirendi ponttal kapcsolatos személyes érintettségét állapítsa meg.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 

4/2025. (1.16.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Jusztinger János 
polgármesternek a polgármester illetményének megállapítása napirendi 
ponttal kapcsolatos személyes érintettségét megállapította.

Pintér Gábor alpolgármester javasolta a testületnek az írásban kiadott határozati javaslat 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  (Dr. Jusztinger János polgármester személyes érintettsége miatt nem 
szavazott) -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

5/2025. (1.16.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testülete Dr. Jusztinger János 
polgármester díjazását a következők szerint állapítja meg.
1. A képviselő-testület Dr. Jusztinger János polgármester illetményét a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. tv. 
(továbbiakban: Mötv.) 71. § alapján 2024. október 1. napjától havi bruttó 
1.325.500,-Ft-ban állapítja meg.
2. A képviselő-testület a polgármester részére a Mötv. 71. § (6) bekezdése alapján 
2024. október 1. napjától 198.825,-Ft költségtérítést állapít meg.

12



3. A képviselő-testület Dr. Jusztinger János polgármester részére 2024. október 
1. napjától idegennyelv-tudási pótlékot állapít meg a közszolgálati 
tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény (továbbiakban: Kttv.) 225/L. § 
(1) bekezdése alapján, a 141. § (6) bekezdése c) pontja szerint. A pótlék összege 
német nyelvből komplex középfokú (B2) nyelvvizsgáját tanúsító oklevelére 
figyelemmel az illetményalap 60 %-a, azaz 23.190,-Ft, angol nyelvből komplex 
alapfokú (B l) nyelvvizsgáját tanúsító oklevelére figyelemmel az illetményalap 
15 %-a, azaz 5.798,-Ft, az idegennyelv-tudási pótlék összesen havi bruttó: 
28.988,-Ft.

Flatáridő: azonnal
Felelős: Koszorús Tímea jegyző

Pintér Gábor alpolgármester visszaadta az ülés vezetését Dr. Jusztinger János 
polgármesternek.

Dr. Jusztinger János polgármester visszavette az ülés vezetését. Megköszönte a testület 
döntését.

6./ Iskola tetőtéri bérlakás klíma beszerelése, bérbeszámítási igém 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a december 12-i ülésen tárgyaltak már hasonló 
kérelemről, most Mezei István bérlő nyújtott be kérelmet. Ennél a lakásnál a klíma beszerelési 
költsége 380 eFt volt, a bérlő kérte ennek az összegnek a lakbérbe történő beszámítását.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy Mezei István önkormányzati 
bérlő részére engedélyezze az általa elvégzett felújítás, klímabeszerelés költségének a lakbérbe 
történő beszámítását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül —  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

6/2025. (1.16.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Mezei István a Sásd, 
Szent Imre út 29-31. tetőtér 1. ajtószám alatti önkormányzati lakás bérlője 
részére engedélyezi a bérlő által elvégzett felújítás, klímabeszerelés 
költsége, 380 eFt lakbérbe történő beszámítását. A képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert a bérlővel kötendő megállapodás aláírására.

Határidő: megállapodás megkötésére 2025. február 15.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester
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7. / Sásd Városi Sportkör (asztalitenisz szakosztály) támogatási kérelme
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a kérelemről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy írásban mindenki megkapta a kérelmet, amelynek 
alapján a szakosztály kéri, hogy a testület a 4 db mezt biztosítson az Országos Diákolimpiára utazó 
csapat részére. A mez ára 13 eFt/db. Elmondta, hogy az Asztalitenisz Szakosztály korábban 912 eFt 
támogatásban részesült, ami 2 db pingpong asztalt és 4 db ütőt jelent.
Javasolta a testületnek az új kérelem támogatását is.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül — az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

7/2025.11.16. ) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sásd Városi Sportkört 
kérelmére az asztalitenisz szakosztály részére 4 db egyenként 13 eFt értékű mez 
megvásárlását biztosítja az Országos Diákolimpián induló csapat munkájának 
támogatására.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

8. / Sásd Városgazdálkodási Nonprofít Kft. Felügyelő Bizottság tagjainak megválasztása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy 2024. december végével lejárt a mandátuma az 
előző Felügyelő Bizottságnak, új tagokat kell választani.
Javasolta a testületnek, hogy a Felügyelő Bizottság elnökének Dr. Kajdon Bélát válasszák meg. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül — az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

8/2025. ILI6.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Kajdon Bélát (Pécs m ., 1958. 
04.29. an. Győr Ilona) a Sásd Városgazdálkodási Nonprofít Közhasznú Kft. Felügyelő 
Bizottsága elnökének 2025. január 16. napjától 2029. december 31. napjáig 
megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester
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Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy a Felügyelő Bizottság 
tagjának Pál Csaba Jánost válasszák meg.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül —  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

9/2025. (1.16.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Pál Csaba Jánost (Komló, 
1952.07.23, an: Szabó Ilona) a Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú 
Kft. Felügyelő Bizottsága tagjának 2025. január 16. napjától 2029. december 
31. napjáig megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy a Felügyelő Bizottság 
tagjának Szíjártó Csabát válasszák meg.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül —  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

10/2025. (1.16.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Szíjártó Csabát (Komló, 
1967.07.2 l.an: Bessenyei Katalin) Sásd Városgazdálkodási Nonprofit
Közhasznú Kft. Felügyelő Bizottsága tagjának 2025. január 16. napjától 2029. 
december 31. napjáig megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a decemberben és most meghozott 
személyi döntéseket az alapító okiratban is szerepeltetni kell, azt felül kell vizsgálni. Javasolta, 
hogy a képviselő-testület fogadja el az alapító okirat módosítását, és hatalmazza fel, hogy 
megbízást adjon az alapító okirat bejegyeztetésére.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül —  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
11/2025. (1.16.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sásd Városgazdálkodási 
Nonprofit Kft. vezetésében meghozott személyi döntéseket a Kft. alapító 
okiratának szövegén átvezeti, a Képviselő-testület, mint tulajdonos az alapító 
okirat módosítását elfogadja.
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a módosított alapító okirat 
aláírására, az alapító okirat cégbírósági benyújtása érdekében ügyvédi 
megbízásra.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Egyebek

Dr. Jusztináéi' János polgármester elmondta, hogy a Hegyháti Romák Sásdi Egyesületének 
elnöke kérelmet nyújtott be a hivatal részére, amelyben engedélyt kémének a Hegyháti Romák 
Sásdi Egyesülete nevű civil szervezetük hivatalos bejegyzésére és működésére, a 
jogszabályoknak megfelelően szeretnék a nevüket bejegyeztetni. Az egyesület kérése a 
Hegyháti Romák Sásdi Egyesülete használatának engedélyezése.
Kérte a testület hozzájárulását abban, hogy a szervezet a város nevét feltüntesse a 
megnevezésében.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
12/2025. (1.16.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Hegyháti Romák Sásdi 
Egyesülete civil szervezet részére kérelmére hozzájárul ahhoz, hogy a szervezet 
a város nevét feltüntesse megnevezésében.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Mivel több napirendi pont nem volt, Dr. Jusztinger János polgármester mindenkinek 
megköszönte a megjelenést, a képviselő-testület zárt ülés keretében folytatta ülésezését.

Dr.'Jjufjztinger János 
ester
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Koszorús Tímea 
jegyző



J E L E N L É T I  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2025. január 16. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent képviselők részére

Dr. Jusztinger János 

Pintér Gábor

Győri-Korom Viktória 

Rabb Győzőné 

Székely Szilárd 
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J E L E N L É T I Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2025. január 16. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent meghívottak részére

Koszorús Tímea 

Nagy Lajos László

Dr. Hevesi Éva 3 -

Baranya Vármegyei Kormányhivatal képviseletében:

Galambosné Wágner Éva 

Király Tamás Dávid

Gálné Banizs Gabriella 

Meggyesi Mónika 

Orbán Éva 

Hajós Angéla 

Merk Zsolt 

Bíró Józsefné 

Orsós Józsefné 

Ambrus Attila 

Orsós József 

Dr. Kajdon Béla


